
 
 

Zápis ze sch ůze SZV konané  1. dubna 2014 
 

       
Přítomni: Válek, Buriánková, JUDr. Kamarýt, Kazda,  Šebková, Verner, ing. Wohlmuth  
              Vyskočilová 
 
Omluveni:   p.Hozák          
Hosté:     p. Podskalský,  Ruboš, Trnkiewitzová 
 

              1.     Došlá pošta: 
                      - Výpis z účtu za 3/2014 
                      - Fa Postservis 
                      - Fa Tiskárna 
                      - parte Míla Pudil 
                      - MotoJournal 4/2014 
 
              2.     Stav financí 
                      PS  110.362,-- Kč       KS 100,247,32 Kč 
                      Fa Posteservis  4.189,20 Kč 
                      Fa Tisk  Veterán č. 107  20.930,-- Kč 
                      Vloženo na účet 13.150,-- Kč (výběr příspěvků)                                                          
                                               
              3.    Kontrola zápisu   

  - poděkování za Veterán č. 106, vyúčtování reklamy 7.000,--Kč , doposud Fa        
    nezaplacena                        

                    - číslo 107 s rekla Autostyl Písek, buriánková zjistila Fa údaje 
                    - Pro číslo 108 je reklama předběžně domluvena, ing Wohlmuth se musí domluvit s 
                      Muzeem Motocyklů                   
                                     
              4.   Hodnocení členské sch ůze 
                    Pan Oleg Ruboš poděkoval za své ohodnocení a velmi kladně hodnotil čl. schůzi. 
                    I mezi členy se velmi líbila. 
                    Předseda pan Petr Válek poděkoval za organizaci členské schůze. 
                    Schválení 13 nových členů a bylo požádáno o vydání členských legitimací 
                   
  
              5.   Poháry na sout ěže veterán ů 
                    Bude jich potřeba 7, máme je k dispozici, buriánková udělá nové štítky 
                    Poháry v Uherském Hradišti a Radvanicích předá od nás pan Rolc. Předá mu je 
                    Buriánková v Pardubicích na PD. 
                    Na termínech předání pohárů na ostatní podniky, se domluvíme na příští schůzi 
 
              6.   Různé 
                    Vernerovi upravili Langerův  pomníček  
 



 
      
 


